
مجمع  سی ویکمین  در  ملی:  آرمان 
صورت های  فوتبال،  فدراسیون  عمومی 
مالی این فدراسیون بدون ارائه گزارش از 
سوی حسابرس به تصویب رسیده که این 

موضوع ابهاماتی را ایجاد کرده است. 
   گزارش

 سی ویکمین مجمع عمومی فدراسیون 
 ۱۱ ساعت  از  )یکشنبه(  روز  صبح  فوتبال 
و  فوتبال  فدراسیون  مسئولان  حضور  با 
نماینده وزارت ورزش و جوانان و حضور 
آنلاین نماینده AFC برگزار شد. نکته جالب 
در این میان، تصویب مصوبات این مجمع 
با رای گیری در سه روز قبل از برگزاری مجمع 
عمومی بود. ایسنا نوشت: یکی از مصوبات 
تصویب  فوتبال،  فدراسیون  مجمع  مهم 
صورت های مالی فدراسیون فوتبال بود اما 
نکته جالب ماجرا اینجا بود که صورت های 
مالی در جلسه مجمع به نمایش گذاشته 
گزارشی درباره آن  نشد و اصلا حسابرس 
ارائه نکرد. روال کار مجامع به این صورت 
است که معمولا دستور جلسه های مجمع 
و صورت های مالی چند روز قبل از تاریخ 
مجمع به اعضا ارسال می شود، تا اعضای 
مجمع فرصت کافی برای مطالعه و ارائه نظر 
روی صورت های مالی را داشته باشند. در 
ادامه در جلسه مجمع، حسبارس گزارش 
خود از صورت های مالی را قرائت می کند 
گزارش ها ذکر شود،  گر ابهامی در این  و ا
خزانه دار باید برای آن ابهامات پاسخ داشته 
گر اعضای مجمع ابهامی  باشد. بعد از آن ا
نسبت به صورت های مالی نداشتند، این 
صورت ها به رای گذاشته و تصویب می شود. 
در این میان به نظر می رسد فدراسیون 
فوتبال صورت های مالی خود را به اعضای 
مجمع ارسال کرده و بعد از آنها رای گیری 
که در مجمع هیچ اشاره ای به  کرده، چرا
ارائه گزارش از سوی حسابرس و پاسخ های 
خزانه دار فدراسیون فوتبال نشد. احتمالا 
که صورت های  به همین دلیل هم بوده 
مالی فدراسیون فوتبال با آرای کمی )۴۵ 
رای از ۸۰ رای( به تصویب مجمع عمومی 
رسید. تعداد آرا هم نشان می دهد اعضای 
صورت ها  این  به  نسبت  زیادی  ابهام 
داشته اند. بر اساس اعلام هدایت ممبینی 
در سی ویکمین مجمع عمومی فدراسیون 
فدراسیون  مالی  صورت های  فوتبال، 
فوتبال با ۴۵ رای مثبت از ۸۰ رای ماخوذه 
به تصویب رسیده که این یعنی نزدیک به 
گیری  که در رای  نیمی از اعضای مجمع 
شرکت کرده اند، به صورت های مالی رای 
منفی داده اند و این صورت ها برایشان یا 

قابل قبول نبوده یا ابهام زیادی داشته است. 
موضوعی که در مجمع آنلاین فدراسیون 
فوتبال بدون بررسی، اعضا و رئیس مجمع 
گذشته  روزهای  در  کردند.  عبور  آن  از 
سوالات زیادی درباره نحوه برگزاری مجمع 
فدراسیون فوتبال و دلایل اینکه چرا باید 
چنین مجمع مهمی به صورت آنلاین برگزار 
ح شده، اما فدراسیون فوتبال  شود مطر
تنها به بیان اینکه کنگره فیفا و AFC هم به 
صورت آنلاین برگزار می شود، بسنده کردند. 
فوتبال  فدراسیون  می رسد  نظر  به  حالا 
علاوه بر پاسخگویی به سوالاتی درباره نحوه 
برگزاری مجمع، باید به ابهامات مطرح شده 
درباره نحوه رای گیری و همین طور بررسی 

صورت های مالی هم پاسخ دهد. 
   انتظارات فدراسیون 

سیدمحمد شروین اسبقیان معاون توسعه 
قهرمانی و ورزش حرفه ای وزارت ورزش نیز 
در این مجمع اظهار داشت: برای تک تک 
بزرگواران حاضر در مجمع عمومی فدراسیون 
فوتبال و پیشکسوتان حاضر آرزوی توفیق 
دارم. از نمایندگان کنفدراسیون و روسای 
سخت کوش و پرتلاش هیات های استانی 
که در راستای توسعه فوتبال کشور در کنار 
فدراسیون  دبیرکل  و  نایب رئیس  رئیس، 

تلاش مضاعف دارند تشکر می کنم. وی افزود: 
ورزش یک پدیده اجتماعی، اما فوتبال بسیار 
اجتماعی است. ریاست فدراسیون اعلام کرد 
کنون در چه جایگاهی قرار دارد  فوتبال کشور ا
که تلاش اعضای هیات رئیسه هیات های 
استانی و سایر ارکان در این موفقیت نقش 
دارد. معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای 
وزارت ورزش، تصریح کرد: وزارت ورزش نیز 
طبق مصوبه مجلس شورای اسلامی روی 
عملکرد فدراسیون ها نظارت دارد و باید به 
به قانون کشور احترام بگذاریم. موضوعی که 
وزارت ورزش و فوتبالدوستان دنبال می کنند 
و یک دغدغه و انتظار وزارت ورزش است این 
است که به رغم تمام تلاش ها حدود ۵۰ سال 
است به المپیک صعود نکرده ایم. مسئولیت 
کیدات وزیر  تیم ملی فوتبال امید نیز مطابق تا
ورزش و هماهنگی با فدراسیون و کمیته ملی 
المپیک با فدراسیون است. وی اضافه کرد: 
کید کردند وقتی امروز  وزیر ورزش به من تا
گویا  در جلسه حاضر می شوم بگویم طلای نا
را از فوتبال انتظار داریم. سیاست گذاری و 
گویا  جلسات تخصصی مربوط به بازی های نا
که هفته قبل نیز در آن در خدمت مهدی تاج 
بودیم حکایت از این دارد موضوع فوتبال 
برای وزارت ورزش بسیار جدی است. معاون 

وزارت ورزش و جوانان عنوان کرد: در کل 
فوتبال شرایط خاص و پیچیده ای دارد. 
شش سال مدیر کل آذربایجان شرقی بودم و 
افتخار دارم الان جواد ششکلانی را می بینم. 
در آن مدت سعی داشتم برای نظارت در تمام 
کتور حضور پیدا کنم. همین  بازی های ترا
دکتر مسعود پزشکیان رئیس جمهور محترم 
و محبوب ما در همه بازی ها حاضر می شد 
که مهدی تاج می تواند شهادت بدهد. این 
نشان از اهمیت فوتبال دارد. از من درمورد 
توجه قرار دادن فوتبال سوال می کردند که 
می گفتم یک رویداد را تعریف کنید که حدود 
کنند.  ۹۰ هزار نفر در استان در ان شرکت 
نظام جمهوری اسلامی مردمی است من هم 
به عنوان خادم ورزش استان باید به مردم 

احترام بگذارم. 
اسبقیان ادامه داد: اتفاقات خوبی در 
وزارت ورزش در حال رقم خوردن است. 
احمد دنیامالی سابقه ریاست فدراسیون، 
کردن  بازی  فوتبال  و  فوتبال  در  مدیریت 
را دارد. با شماره ۱۴ به احترام ۱۴ معصوم 
فوتبال بازی می کرد این هم فرصتی برای 
فوتبال کشور است تا بتوانیم مشکلات را حل 
کنیم.  وی تصریح کرد: دوم یا سوم فروردین 
بود که جلسه ای درباره بهسازی ورزشگاه ها 
برگزار کردیم و خدا را شکر از آن زمان مشکلات 
ک و هم  زیادی برطرف شده است. هم شا
وزارت کشور مکلف کردند در هر استان برای 
استاندار  ریاست  با  ورزشگاه ها  بهسازی 

کارگروهی تشکیل شود. 
معاون وزارت ورزش ادامه داد: به همین 
کنار فوتبال  کافی است. ما در  کنم  بسنده 
وزارت  که  مهم  وظایف  از  یکی  و  هستیم 
پیگیری می کند، رفع مشکلات استادیوم ها 
است. بازسازی را مطابق آمایش سرزمینی که 
در حالا تدوین در وزارت ورزش است پیش 
می بریم و مطالعات برای ساخت استادیوم ها 

صورت می گیرد. 
اسبقیان گفت: در برخی مناطق که فوتبال 
ندارند استادیوم های بزرگی ساخته می شود 
اما در استان های فوتبال خیز ما چنین اتفاقی 
هفتم  برنامه  مطابق  باید  است .  نیفتاده 
پیشرفت بحث حق پخش تلویزیونی و بازی 
جوانمردانه مالی را پیگیری کنیم که باید این 
موضوع به تصویب مجمع فدراسیون برسد. 
وی افزود. یکی از مسائل دیگر مورد پیگیری، 
مبارزه ویژه با فساد است. آیین نامه معاملاتی 
باید نیز باید مورد پیگیری دبیرکل باشد. 
دستورالعمل بازی جوانمردانه نیز امیدواریم 
به تصویب برسد تا به شفافیت خدشه ای 

وارد نشود. 
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گزارش مجمع فدراسیون فوتبال 

تصویب صورت های مالی بدون گزارش حسابرس؟

خبر

 تکذیب جدایی 
مربی کوبایی تیم ملی بوکس 

رئیس فدراسیون بوکس ایران، خبر قطع 
کوبایی تیم ملی  همکاری با فونتانا سرمربی 
را تکذیب کرد. روح الله حسینی در گفت وگو با 
ح شده راجع  ایسنا، درباره صحبت های مطر
به تغییر سرمربی تیم ملی بوکس ایران توضیح 
داد: صحبت هایی که مبنی بر قطع همکاری 
ح شده درست نیست و در  ما با فونتانا مطر
انتقال مطلب شاید سوءتفاهمی پیش آمده 
است. ما به هیچ عنوان با فونتانا قطع همکاری 
نکرده ایم. ایشان صرفا در مرخصی هستند و 
هماهنگی های لازم را با ما انجام داده اند. او 
ادامه داد: با توجه به اینکه مسابقات اردن لغو 
شد و برنامه خیلی مهمی در زمینه اعزام های 
بین المللی نداشتیم، فونتانا برای مرخصی عازم 
کوبا شد و ما برای اینکه از برنامه های تمرینی خود 
جا نمانیم، تصمیم گرفتیم با »الوی« کار را ادامه 
دهیم. رئیس فدراسیون بوکس ایران در پاسخ به 
این سوال که آیا با این صحبت ها همچنان باید 
فونتانا را سرمربی تیم ملی ایران دانست، اظهار 
کرد: واقعیت این بود که ما برای مربیان کوبایی 
حکمی مبنی بر سرمربی صادر نکرده ایم بلکه بر 
حسب توانمندی ها یک مربی را به عنوان مربی 
اصلی انتخاب کرده و سایر مربیان نیز زیر نظر او 

همکاری می کنند.
 

: وظیفه من جایزه دادن نیست دبیر
وظیفه  گفت:  کشتی  فدراسیون  رییس 
فدراسیون پرداخت جوایز به قهرمانان این رشته 
نیست اما نمی توان بی تفاوت از کنار موفقیت 
آنان گذشت. علیرضا دبیر روز یکشنبه در جمع 
مربیان سازنده کشتی، در خصوص پاداش مدال 
آوران المپیک اظهار کرد: وظیفه من پرداخت 
جوایز نقدی به ملی پوشان کشتی نیست اما 
نمی توان به راحتی از موفقیت آنان عبور کرد. 
گر به گذشته این فدراسیون نگاه کنید هیچ  ا
جوایزی به قهرمانان پرداخت نمی شد. البته 
امسال فدراسیون کشتی به مدال آوران المپیکی 
خود ۶ میلیارد تومان جوایز نقدی پرداخت 
کرد. وی ادامه داد: پاداش وزارت ورزش به مدال 
آوران طلایی جهانی ۴۰۰ میلیون تومان است 
اما فدراسیون کشتی برای دارندگان نشان طلا 
از حساب خودش یک میلیارد تومان پرداخت 
که این موضوع می تواند تا حدودی  می کند 

تلاش آنان را جبران کند. 
 

 وزنه برداری قهرمانی جهان
داودی به برنز یکضرب رسید

مسابقات وزنه برداری قهرمانی بزرگسالان 
جهان با رقابت های دسته فوق سنگین در شهر 
منامه بحرین پیگیری شد. در این دسته علی 
داودی و علیرضا یوسفی نماینده ایران بودند 
که در جدال سخت با گورمیناسیان بحرینی و 
لایان ارمنستانی به عناوین سوم و پنجم حرکت  لا
یکضرب رسیدند. علی داودی دارنده نشان نقره 
المپیک توکیو در آوردگاه منامه در نخستین 
حرکت یکضرب خود وزنه ۱۹۵ کیلوگرمی را مهار 
و در ادامه موفق شد بر وزنه ۲۰۶ کیلوگرمی غلبه 
کند. داودی با مهار این وزنه یکی از بهترین 
رکوردهای یکضرب خود را در چند سال اخیر 
به ثبت رساند. انتخاب سوم کادر فنی برای 
ملی پوش تهرانی وزنه برداری ایران وزنه ۲۱۰ 
کیلوگرمی بود. داودی این وزنه را تنها لیفت کرد تا 
با ۲۰۶ کیلوگرم و یک کیلوگرم ارتقای رکورد شخصی 
در جایگاه سوم حرکت یکضرب قرار گیرد. علیرضا 
نخستین  جهان  جوانان  قهرمان  یوسفی 
نماینده ایران بود که به روی تخته آمد و کار خود 
را با مهار وزنه ۱۸۵ کیلوگرمی آغاز کرد. کادر فنی 
برای حرکت دوم یوسفی درخواست وزنه ۱۹۱ 
کیلوگرمی را دادند تا جوان مازندرانی ایران بتواند 
در جمع مدعیان این دسته قرار گیرد اما تلاش 

یوسفی برای مهار این وزنه ناموفق بود. 

کارترون: با ۱۰۰درصد توان برابر 
پرسپولیس قرار خواهیم گرفت

سرمربی تیم فوتبال سپاهان گفت: نتیجه هم 
ممکن است هر چیزی باشد، اما مهم این است 
که روحیه برد داشته باشند. اصلا قبول نمی کنم 

تیم با توان ۱۰۰ درصد خود بازی نکند.
 پاتریس کارترون سرمربی سپاهان در نشست 
خبری پیش از دیدار با پرسپولیس اظهار داشت: 
فردا شاهد یک بازی کلاسیک خواهیم بود. 
امیدوارم فردا هواداران از رفتار ما راضی باشند. 
تیم ما پتانسیل خوبی دارد و خیلی چیز ها قابل 
ارتقا هستند. در فوتبال زمان کوتاه است و باید در 
کوتاه ترین زمان ممکن پیشرفت کنیم. او درباره 
اینکه دیدار پرسپولیس و سپاهان به الکلاسیکو 
مشهور است هم گفت: از روزی که آمدم دیدم 
هواداران دائم درباره این بازی صحبت می کنند 
و نشان می داد این بازی چقدر مهم است. من 
قبلا با التعاون برابر پرسپولیس قرار گرفته بودم. 
آنها تیم بزرگی هستند، اما ما فردا می خواهم از 
بازی لذت ببریم. احترام زیادی برای گاریدو قائل 
هستم و آماده بازی فردا هستیم. سرمربی تیم 
فوتبال سپاهان ادامه داد: من پارسال در یک تیم 
معمولی در قطر بودم، اما قبل از آن در تیم های 
پرهوادار هم کار کرده ام. دلم برای این جو و 
هواداران تنگ شده بود. وقتی سپاهان پیشنهاد 
داد دقت کردم و دیدم این همان تیمی است که 
من می خواهم. در هر تیمی که بودم، بازیکنان 
باید ۱۰۰ درصد خود را در زمین می گذاشت. نتیجه 
هم ممکن است هر چیزی باشد، اما مهم این 
است که روحیه برد داشته باشند. اصلا قبول 

نمی کنم تیم با توان ۱۰۰ درصد خود بازی نکند.

کوتاه

موسیمانه: شرایط استقلال در حال بهتر شدن است
استقلال  سرمربی  موسیمانه  پیتسو 
از  روز یکشنبه در نشست خبری پیش 
دیدار تیمش مقابل گل گهرزمین سیرجان 
اظهار داشت: دوباره پشت سر هم بازی 
داریم. همین دو سه روز پیش بود که در 
اینجا کنار هم بودیم. برنامه به این شکل 
است و از طرفی هم باید در بازی های آسیا 
بازی کنیم. همچنین در جام حذفی هم 
بازی داشتیم. وی افزود: شرایط ما در 
حال بهتر شدن است چرا که مصدومان 
ما در حال بازگشت به تیم هستند. رامین 
رضاییان برگشته است. او بازی آخر را از 
دست داد. علیرضا کوشکی هم دارد تمرین 

می کند که به تیم برگردد. او فقط دو جلسه 
با ما تمرین کرده است. از بازی الهلال به 
بعد او را نداشتیم و مدت زیادی از تیم 
دور بوده و این به این معنی است که در 
شرایط آرمانی قرار ندارد. زبیر نیک نفس 
هم در بازی آخر شرایط خوبی نداشت 
و نتوانستیم از او استفاده کنیم. کم کم 
بازیکنان برمی گردند و این نشانه خوبی 
است مخصوصا زمانی که برنامه بازی ها 
انقدر فشرده است. سرمربی استقلال در 
خصوص انتقاد برخی از پیشکسوتان در 
مورد بردهای اقتصادی این تیم، بیان 
داشت: ما بازی با دو گل هم داشتیم؛ هم 

در عربستان و هم در ایران. ما گل نخوردیم 
و این نشانه خوبی است. در حال بهتر 
شدن هستیم. این فرصت را به ما بدهید 
که بهتر شویم. وی در مورد محبوبیتش 
در بین هواداران گفت: همه مربیان عاشق 
این هستند که هواداران آن ها را دوست 
داشته باشند. ما نیاز به عشق آن ها را 
داریم. هروقت آن ها کنار ما هستند، کار 
آسان تر می شود. شما می دانید که فقط 
با بردن می شود هواداران را خوشحال 
کرد. وقتی من آمدم همان بازی اول سه 
گل خوردیم. بازی بعدی دو گل خوردیم. 
به خودم گفتم چه اتفاقی افتاده است. 

با گذشت زمان بهتر می شویم. موسیمانه 
عنوان کرد: من استقلال را می شناختم اما 
تاریخ آن را خیلی نمی دانستم. سرمربی 
استقلال در مورد حواشی به وجود آمده 
در آخرین بازی تیمش و درگیری لفظی با 
کادر پزشکی استادیوم، گفت: ما در زمین 
خودمان بازی می کردیم و باید از همه 
گر کسی در مورد تیم  طرف حمایت شویم. ا
گر هوادار باشد  من منفی صحبت کند، ا
طبیعی است، اما وقتی وظیفه اش چیز 
دیگری است، این قابل قبول نیست. هیچ 
تیمی این موضوع را نمی پذیرد. او هوادار 

تیم دیگری بود و اشتباه آمده بود. 

علی دایی که سال های زیادی است از فوتبال دور شده، 
حضورش در انتخابات فدراسیون یا دریافت کرسی های 
بین المللی را موضوعی خنده دار برای خودش می داند و 
به صراحت می گوید که دیگر به فوتبال برنمی گردد. اسطوره 
فوتبال ایران که امروز برای حضور در دیدار خیرخواهانه تیم 
منتخب ۹۸ برای کمک به آسیب دیدگان معدن طبس به 
مشهد مقدس سفر کرده، بعد از مدت ها دقایقی با خبرنگاران 
حاضر به گفت وگو پرداخت و صحبت های مهمی را بر زبان 

آورد. 
   حضور در بازی خیرخواهانه؟

به نظر من وظیفه ما بود که به خاطر خانواده های مظلوم 
معدن طبس به اینجا بیاییم و یک کار کوچک برای آنها انجام 
بدهیم. همه به خاطر این مساله آمدیم و انشاا... یک فوتبال 
خوب هم بازی کنیم و به معدنچیان طبس بگوییم که همه 

آنها در دل ما هستند و هیچ موقع فراموش نمی شوند. 
   کمک مردم یا کمک دولت؟

انشاا... که بقیه هم بتوانند کارهای متناسبی انجام بدهند 
چون ما مردم باید هوای همدیگر را داشته باشیم. متاسفانه 
دولت که به هیچ عنوان به این قضایا ورود نمی کند و ما مردم 
باید هوای هم را داشته باشیم و بیاییم به همدیگر کمک 

کنیم. 
   برگشت به فوتبال؟

با شرایطی که الان وجود دارد به هیچ عنوان دوست ندارم 
به فوتبال برگردم و الان خیلی آرامشم، کارم، خانواده ام و همه 

چیز در شرایط بهتری قرار دارد. 
   انتقاد به شرایط تیم ملی و پاسخ به منتقدان؟

من چون در تیم ملی نیستم، نمی توانم درباره تیم ملی 
نظر بدهم. فقط می توانم آرزوی موفقیت برای ملی پوشان 
کنم. انشاا... بتوانند مردم را خوشحال کنند. کسانی که به 
نظر من جواب منتقدان را می دهند و جواب بزرگان فوتبال 
ما را می دهند، کار بسیار اشتباهی می کنند. آنها در زمین 
گر کسی  باید ثابت کنند که چه کاری می کنند. به نظر من ا
جواب منتقدان را بخواهد بدهد، باید با عملش، با کارش و با 

فوتبالش نشان بدهد. 
   نتایج و عملکرد تیم ملی؟

در این مدت من زیاد بازی های تیم ملی را نگاه نکردم. یکی 
دو بازی را دیدم که متاسفانه نیمه اول بایرن مونیخ بودیم 
گهان روی دیگری نشان دادیم! انشاا...  و در نیمه دوم نا
با همت تمام بچه های تیم ملی و مربیان تیم ملی، بتوانند 

نتایج درستی بگیرند. 
   مقایسه نسل کنونی تیم ملی با نسل 98؟

ما نباید راجع به این مساله صحبت کنیم. مردم بزرگ ترین 
قاضی اند و نظرشان برای ما بسیار مهم تر است. فوتبال یک 
روزی تمام می شود. اینکه ما بهترین بودیم یا آنها بهترین 
هستند، چه دردی از ما دوا می کند؟ ما باید در حال زندگی 
کنیم و برای فردا تلاش کنیم، نه اینکه مسائل پیش پا افتاده 
رو وسط بیاوریم و بگوییم نسل ما بهتر است یا آن نسل 
گر  بهتر و قوی تر بود. اصلا این مسائل درست نیست. ما ا

می خواهیم موفقیت باشیم، باید در حال زندگی کنیم. اصلا 
کسی نباید از نسل امروز راجع به نسل قدیم نظر بدهد. من 
خودم اصلا بازی هایی که حشمت خان مهاجرانی سرمربی 
تیم ملی بود را بچه بودم که دیدم. من اصلا نمی توانم درباره 
آن تیم نظر بدهم. خیلی از فوتبالیست های الان خیلی 
از بازیکنان آن نسل را ندیدند. موقعی که ندیدی، چگونه 
می  توانید بگویید ما بهترین بودیم یا این نسل بهترین بود؟ 
گر بهترین هستید، در  به نظر من همه اینها حرف است. ا

زمین نشان بدهید. 
   حضور در انتخابات ریاست فوتبال؟

یک سوال خنده دار پرسیدی! من تا الان کجا ورود کردم که 
این دفعه دومم باشد؟ من از جاهایی که موقعیت اجتماعی 
خودم را به خطر بیندازد، همیشه فراری هستم. این هم جزو 

جاهایی است که باید در بروید و از جلوی آن هم رد بشوید. 
   شکسته شدن رکورد گلزنی توسط سردار و طارمی؟

انشاا... که برسند. آرزوی من این است که این بچه ها 
بتوانند برای تیم ملی مفید باشند و برای تیم ملی گل بزنند. 

رکورد برای شکسته شدن است و چیز خاصی نیست. 
   تلاش برای تصاحب کرسی های بین المللی فوتبال؟

گر بودم، در همین مملکت  من دنبال پست و مقام نیستم. ا
کنم، می خواهم  دنبال پست می گشتم. می خواهم زندگی 
بین مردم زندگی کنم و انشاا... شرایط اقتصادی مردم بهتر 
 شود و مردم را شاد و خوشحال ببینم. این بزرگ ترین آرزوی 

من است. 

: استقلال نقاط ضعفی دارد تارتار
مهدی تارتار سرمربی تیم گل گهر روز یکشنبه در نشست 
خبری قبل از بازی با استقلال در جمع خبرنگاران گفت: 
فردا بازی بسیار مهمی داریم. استقلال یکی از رقبای اصلی 
ما برای صعود در جدول رده بندی است و باید هوشمندانه 
عمل کنیم زیرا سه امتیاز این بازی ارزش زیادی برای ما 
دارد. سرمربی گل گهر با بیان اینکه امتیازات زیادی را از 
دست دادیم، گفت: فکر می کنم حدود ۵۷ امتیاز در ادامه 
فصل باقی مانده باشد. ناامید و نگران نیستیم و با توجه 
به کیفیتی که در تیم داریم به آینده امیدواریم. باید تلاش 
و تمرکزمان را بیشتر کنیم. انشاا... بتوانیم تیم بزرگ و قابل 
احترام استقلال را شکست دهیم. تیم استقلال روند خوبی 
گر اشتباهاتمان کم باشد می توانیم  را در پیش گرفته اما ا
استقلال را ببریم. آبی پوشان نقاط ضعفی دارند که ما روی 
آن کار کردیم اما فراموش نکنیم که این تیم بازیکنان بزرگ 
و کلیدی نیز دارد. وی در خصوص تیم داوری این بازی 
نیز گفت: شاید گل گهر خاطره خوبی از موعود بنیادی فر 
کیفیت و سلامت وی ایمان  نداشته باشد، اما من به 
کیفیت ما است و برایش آرزوی  دارم. او از داوران جوان و با

توفیق دارم. 

 سکوت هلدینگ، باشگاه
 استقلال و شهریاری درباره یک اتفاق مهم!

شنبه شب گذشته علی تاجرنیا که مدت هاست از او به 
عنوان گزینه ریاست هیات مدیره باشگاه استقلال نام برده 
ح کرد که با سکوت مسئولان  می شود صحبت هایی مطر
هلدینگ خلیج فارس و باشگاه استقلال همراه بوده 
است. تاجرنیا که سابقه حضور در هیات مدیره استقلال 
را دارد گفت که احمد شهریاری از ریاست هیات مدیره 
استقلال استعفا کرده و با او صحبت هایی برای این پست 
شده است. در اینکه با تغییرات در سطح بالای هلدینگ 
و آمدن محمد شریعتمداری به جای علی عسگری انتظار 
جابه جایی در سطوح مدیریتی باشگاه استقلال وجود دارد 
تردیدی نیست اما اینکه چرا تغییرات اینگونه باید از سمت 
فردی که مسئولیتی ندارد اطلاع رسانی شود جای تعجب 
دارد. از شب گذشته که چنین موضوع مهمی مطرح شده 
کنشی نشان نداده اند  هلدینگ و باشگاه استقلال هیچ وا
گر تغییراتی در  و احمد شهریاری نیز سکوت کرده است. ا
گر  خ داده چرا اطلاع رسانی انجام نمی شود و ا استقلال ر
اینگونه نیست دلیل سکوت هلدینگ، باشگاه و شهریاری 
کنون که استقلال بعد از سپری  چیست؟ به نظر می رسد ا
کردن روزهای سخت و بحرانی به آرامش رسیده، نیاز است 
که این آرامش حفظ شود و شفاف سازی در دستور کار 
گر بنا به تغییرات است به صورت  هلدینگ قرار بگیرد. ا
گر هم هلدینگ نظر دیگری دارد باز  رسمی اعلام شود و ا
هم گفته شود. اینکه استقلال دچار تغییرات شود، دور 
از انتظار نیست اما شیوه اعمال و اعلام آن اهمیت دارد. 
طبیعی است که این موضوع باید از مجاری رسمی اعلام 
گر هم  شود نه فردی که مسئولیتی در استقلال نگرفته یا ا

گرفته به صورت رسمی اعلام نشده است. 

 وضعیت ۵ مصدوم سپاهان
 پیش از بازی برابر پرسپولیس

تیم های فوتبال سپاهان اصفهان و پرسپولیس در 
چارچوب دیداری از هفته دوازدهم لیگ برتر در ورزشگاه 
نقش جهان اصفهان به مصاف هم می روند. با توجه به 
جایگاه دو تیم در رده دوم و سوم جدول لیگ برتر این 
بازی حساسیت بالایی دارد. طلایی پوشان تا پیش از این 
دیدار پنج مصدوم با وضعیت های مختلف داشتند که 
کثر آنها مشخص شده است. ارشیا سرشوق به  وضعیت ا
دلیل مصدومیت از ناحیه مُچ پا و جواد آقایی پور به خاطر 
آسیب دیدگی در تمرینات در این دیدار غایب هستند. این 
در حالی است که رضا اسدی و هادی محمدی به این بازی 
می رسند و در دسترس کارترون سرمربی فرانسوی سپاهان 
هستند. همچنین صالح حردانی که در جریان دیدار با 
مس رفسنجان با مصدوم جزئی مواجه شد در طول هفته 
گر مشکل خاصی بروز  ریکاوری خوبی انجام داده است و ا

نکند، او هم در این دیدار به میدان خواهد رفت. 

موتا دست روی نقطه ضعف یوونتوس گذاشت
سرمربی یوونتوس از تساوی این تیم برابر قعرنشین 
کامی کرد و دست روی نقطه  سری A ابراز ناراحتی و نا
ضعف تیمش گذاشت. یوونتوس یک تساوی ناامید کننده 
را در رقابت های سری A به دست آورد. بیانکونری ها که در 
ورزشگاه خانگی خود از ونتزیا قعرنشین پذیرایی کردند 
تا دقیقه ۹۵ با نتیجه دو بر یک عقب بودند که ولاهوویچ 
توانست گل تساوی را از روی نقطه پنالتی به ثمر برساند. 
گو موتا در نشست  به نوشته سایت فوتبال ایتالیا، تیا
خبری بعد از بازی گفت: متاسفانه ما برابر تیم هایی که 
به خوبی دفاع می کنند عملکرد خوبی نداریم. باید این 
نقطه ضعف را برتر کنیم و در دیدارهای بعدی بهتر ظاهر 
شویم. سرمربی یوونتوس ادامه داد: من قبل از بازی گفتم 
که هر بازی شرایط خاص خود را دارد و به همین خاطر این 
بازی هیچ ارتباطی با دیدار برابر منچستر سیتی در لیگ 
قهرمانان اروپا ندارد. اصلا نمی توانیم از تساوی امشب و 
نمایش تیم راضی باشیم. ما فرصت های خوبی را خلق 
کردیم اما متاسفانه از آن ها استفاده نکردیم و همین باعث 
شد تا تیم به مشکل بخورد. اجازه دادیم که حریف به بازی 
برگردد و دو گل بزند. موتا در ادامه صحبت های خود گفت: 
در شرایط کنونی باید متحد باشیم. یوونتوس اهدافی در 
فصل جاری دارد که برای تحقق آن ها باید در کنار هم بود 
و تلاش زیادی کرد. ما همگی علاقه مند هستیم تا شرایط 
کنونی را تغییر بدهیم. هواداران حق دارند که ناراضی 
باشند اما وظیفه ما در شرایط کنونی این است که در کنار 
هم باشیم تا این شرایط را تغییر دهیم. یوونتوس با این 
تساوی که به دست آورد ۲۸ امتیازی شد و در رده ششم 
جدول رده بندی قرار گرفت. در صدر جدول رده بندی 
آتالانتا قرار دارد که ۳۷ امتیازی است. ناپولی هم با ۳۵ 
امتیاز در رده دوم است این درحالی است که اینتر با دو 

بازی کمتر و ۳۱ امتیاز در رده سوم است.

علی دایی: دنبال پست نیستم! می خواهم بین مردم زندگی کنم


